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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller
Vice talman Mijo Thoresson

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:12!

§2 Val av justerare Hugo Spencer väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mikael har haft ett representantmöte med JämF.
Victor har skrivit rent den nya stadgan och regelementet.
Hugo har kollat på mejl, kollat på hur man kan anmäla Triatlon för att de mejlar
våra medlemmar utan tillåtelse samt reviderat ”How to Ftek”-dokumentet.
Putt har varit på programrådsdag och varit i kontakt med med GU.
Erik har varit på Utbildningsrådsmöte. De pratade bland annat om lokaler
och att programmet har lagt undan en summa för renoveringen av Focus. Erik
säger att programbidraget därför inte kommer att sänkas. De berättade även
att Globala system skall flytta in på våning fem i Fysikhuset. Vidare så sades
det att GD-foajén inte skall vara en sittningslokal framöver men att högskolan
har planer på att hitta en ny lokal för sådana ändamål. Erik säger dock att
detta förmodligen inte kommer att ske på mindre än ett år. Vidare berättar
han att datorsalarna i Kinsls, våning 7 i Fysikforskarhuset, också skall flyttas.
Till sist så ville mötet att vi skall förmedla till sektionsmedlemmarna att det
råder visningar av tentor på Chalmers och inte granskningar. Detta innebär
att man inte får göra annat än att påpeka uppenbara fel och att man inte får
kan be föreläsaren rätta om lösningar. Det berättas att man kan lämna in en
blankett för påpeka de uppenbara felen.
Erik har också varit på KU. Det pratades om bland annat om överlämningar.
Rektorn var där och pratade om att använda stiftelsehögskolans unika möjlig-
heter för att skapa en högskola i världsklass. Erik tycker det är kul att de har
en vision.
Vidare så har Erik varit i kontakt med Lund om SaFt.
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§4.2 F6 F6 har Gasque i övermorgon med D6. Sanna var på Gasqueråd igår där hon
fick igenom 3 bokningar.

§4.3 FnollK FnollK har påbörjat den interna valberedningsprocessen. De har bara två ar-
rangemang kvar nu. Felix säger att det var 21 personer som sökte i år.

§4.4 SNF SNF har det relativt lugnt. Beatriz säger att Maskininlärningskursen verkar
vara så bra att ingen dyker upp på programeringsstugorna. I början av kursen
så hade de en bra introduktion till programmering. Hon tror dock även att det
kan bero på att de i nuläget ligger klockan åtta på måndagar.

§4.5 Foc Jonas säger att det rullar på.

§4.6 FARM Marcus säger att det går bra för FARM. Han berättar att de nästan är klara
med sitt år och att aspningen går bra.

§4.7 Talmanspresidiet Mijo berättar att presidiet har fixat representationsplagg och bestämt ett da-
tum för sektionsmötet.

§5 Sektionsmötet Mijo berättar att presidiet har kommit fram till att lägga mötet den åttonde
december. Jonas säger att det är flipperturnering då men att han skall kolla på
att byta datum.
Erik har gjort ett utkast till propositionen om antal justerare till styrelsemötes-
protokollen. Denna är till för att få ett enhetligt språk kring justerare av olika
dokument på sektionen och innebär ingen förändring av den faktiska processen.
Alla tycker att utkastet ser bra ut.
Jonas säger att Foc har börjat kolla på en motion om hanteringen av flipper-
spelen men att Nicolas Renaudo, som huvudsakligen skriver motionen, är i
Budapest. Jonas säger att han skall kolla vidare på motionen.
Det skall vara sektionsmöte på Gasquen torsdag LV6, LP3. Sanna säger att
man skall ha två möten och att det på Gasquen skall vara ett möte för alla
invalen. Jonas säger att han inte vill ha två sektionsmötet eftersom det är
jobbigt. Mijo ber honom skicka in en åsikt till presidiet. Jonas svarar att han
skall lägga något i Mijos brevlåda. Han säger vidare att det måste serveras
tre olika maträtter på Gasquen om man tänker servera alkoholhaltiga drycker.
Någon säger att det är ett problem för LP3.
Erik säger att vi bör tänka på motionen som har kommit in. Mikael säger att
två eller tre till kommer att komma från Axel Flordal och Nils Backlund.

§6 Lokalfrågan Mikael säger att eftersom vi nu har pengar kvar så kan vi göra saker. Örnen
frågar vad det kostar med toaletter. Mikael säger att det är väldigt dyrt. Han
skall dock kolla med Tord om det är möjligt.

§7 Programråd Putt säger att han varit på programråd. Han berättar att de pratade mycket
om mottagningen. Specifikt så diskuterades självdeklarationen mycket. Åsikter
delades om att det inte var bra att dela in nya studenter i fack och att detta
förhindrade Nollan från att känna att de kan växa till något annat än det de
vart tidigare. De vill att självdeklarationen skall ändras så att Nollan får välja
phaddergrupp mer själva istället för att FnollK gör det. De tyckte även det
var dåligt att vi samlade in så mycket personuppgifter. Jonas och andra säger
att vi behöver dessa för att kunna arrangera. Örnen säger att den föreslagna
metoden kommer bli jobbig när många vill byta phaddergrupp ett tag in på
mottagningen.
Jonathan tycker även att traditionen med balkongen första dagen är dålig men
ingen annan höll med. De sa vidare att mörka tunneln inte var jättebra men
Putt förklarade att alla inte behöver gå mörka tunneln.
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Putt berättar vidare att det var 48% som blev underkända på den första ana-
lyskursen för Nollan i år. Rådet tycker att det är dåligt att många kuggar de
två första tentorna och tror det beror på att Nollan inte går på räkneövningar.
Jonas och Beatriz tycker inte att man skall skylla på Nollan. Mikael säger att
det är dåligt att ha föreläsningar 8-17.
Putt säger att de även vill lägga en dugga i kursen Linjär algebra. Mikael svarar
att de förmodligen kommer schemalägga den på en lördag och ta bort mer av
studenternas lediga tid.
Putt säger vidare att Juristlinjen från GU var på besök och berättade att de
har börjat utbilda sina elever i powerskills, det vill säga mjuka färdigheter.
Rådet tyckte att detta lät mycket intressant.
Det togs också upp på mötet att de vill att phaddrarna skall hjälpa Nollan mer
med studierna.
Beatriz säger att Bengt-Erik skall sluta vara studiesekreterare för Fysik. Hon
säger även att Per Thorén är den nya. Hon vet inte mycket om honom förutom
att han hejar på Malmö FF.
Någon säger att rådet inte har någon makt över hur vi utformar mottagningen.
Det de kan göra är att ta bort vårt programbidrag men om de gör det så kan
vi ta med kåren i diskussionen. Beatriz frågar hur det ser ut på andra sektioner
med självdeklaration. Örnen säger att I har haft som oss tidigare och sedan
testat att ta bort den men de har sedan dess bytt tillbaka till det tidigare
systemet.
Mikael säger att vi måste pusha för att duggan inte läggs på en lördag då Nollan
redan har mycket att göra. Det nämns att de har redan fler föreläsningar nu i
mekaniken på grund utav föreläsningar i minnesteknik som Jonathan har lagt
in.
Erik säger att han på onsdag skall på ett möte inför mottagningen och skall ta
med sig tankarna från detta mötet. Örnen vill att Erik skall höra med K kring
De vita.

§8 Access till SNF:s
biträdande Matansvarig

Beatriz säger att eftersom de inte har en matansvarig så vill SNF ge accesserna
som denne skulle haft till deras sekreterare, Emil Babayev, för att underlätta
när de arrangerar cocktailparty.
Beslut: Att ge Emil Babayev access till styretrummet.

§9 Val av institutionsråd Vi har fått ett mejl från kåren som säger att vi skall rekommendera studenter
som skall vara representanter i institutionsråd på Chalmers. Erik frågar om
någon på mötet är taggad eller känner någon som är taggad. Beatriz säger att
hon är taggad. Hon känner även någon som är taggad. Erik säger att vi skall
välja fyra personer. Jonas undrar vad man gör som representant. Erik säger
att det fungerar som ett programråd fast för institutioner. Mikael säger att det
är arvoderat med 850 kr per möte och att de borde vara ungefär två timmar
långa. Putt, Mikael och Sanna säger att de kan tänka sig vara representanter.
Erik säger att det kommer gå ut information centralt från kåren och att vi kan
skicka ut ett inlägg till sektionen och att vi därför inte bör välja någon innan
nästa vecka.

§10 Övriga frågor

§10.1 Tentastatistik Örnen undrar om den nya tentastatistiken kommer att komma ut snart. Victor
säger att det kommer komma ut på tisdag nästa vecka då Spidera skall upp-
datera den på en arbetskväll.

§10.2 Teambuildning Putt säger att alla skall swisha honom för teambuildingen. Alla swishar Putt.
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§10.3 Tid till tåget Marcus undrar när tåget till Lund och SaFt går imorgon. Victor säger att det
ligger i en delad kalender med Styret.

§10.4 Overaller Jonas undrar vilka som behöver låna en overall till SaFt. Erik, Victor, Hugo
och Marcus säger att de behöver det. Jonas säger att han har en som passar
Erik. Resten skall lånas av folk som Styret känner.

§10.5 Julkort Mikael säger att vi skall ta en bild till ett julkort. Han föreslår att vi gör detta
vid nästa styretmöte. Jonas säger att alla skall ta på sig nått juligt då. Sanna
säger att man kan hitta billiga jultröjor på Beyond Retro som ligger nära NK.

§10.6 FFF-mingel Putt undrar vilka som kan vara med och hjälpa till på doktorandeventet ikväll.
Erik, Victor, Hugo och Putt säger att de kan vara med. De skall ses kvart över
fem på Focus.

§10.7 Genie Mikael säger att vi bör göra ett inlägg om att söka pengar från Jämlikhetsiniti-
ativet Genie så att sektionsmedlemmarna kan föreslå saker att söka för. Hugo
skall göra ett inlägg.

§10.8 Gasquetavlan Sanna frågar om vi har lagt upp något om att måla om Gasquetavlan på
Facebook. Det sägs att det har gjorts och Hugo säger att han kanske har koll
på någon som vill göra det.

§11 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:05!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Hugo Spencer
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

4

mailto:styret.sekr@ftek.se

	Mötets öppnande
	Val av justerare
	Adjungeringar
	Runda bordet
	Kärnstyret
	F6
	FnollK
	SNF
	Foc
	FARM
	Talmanspresidiet

	Sektionsmötet
	Lokalfrågan
	Programråd
	Access till SNF:s biträdande Matansvarig
	Val av institutionsråd
	Övriga frågor
	Tentastatistik
	Teambuildning
	Tid till tåget
	Overaller
	Julkort
	FFF-mingel
	Genie
	Gasquetavlan

	Mötets avslutande

		2022-12-06T22:40:59+0100
	Erik Broback


		2022-12-07T22:50:38+0100
	Victor Salomonsson


		2022-12-07T22:31:21+0100
	Hugo Spencer




